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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 
Protokół nr XLIX/2023 

XLIX Sesja w dniu 7 czerwca 2023  
Obrady rozpoczęto 7 czerwca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 19:11 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 
2. Mirosław Gromek 
3. Beata Herman 
4. Michał Kacprzak 
5. Jarosław Konieczko 
6. Bogusław Konrad 
7. Anna Krajewska 
8. Robert Krajewski 
9. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 
10. Krzysztof Laska 
11. Ewa Orzechowska 
12. Waldemar Józef Pałys  
13. Jerzy Pawluczuk 
14. Paweł Adrian Pecura 
15. Mirosław Pędzich 
16. Andrzej Pęksa 
17. Mieczysław Stanisław Równy 
18. Mieczysław Szymalski 
19. Renata Teresa Trojanowska 
20. Henryk Wilczewski 
21. Edward Zalewski 

1.Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia 
posiedzenia, po przywitaniu zebranych udzielił informacji, że zgodnie z uchwałą  
nr XLIV/400/2023 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 18 stycznia 2023 r. obrady 
sesji Rady Miasta odbywają się w trybie połączonym tj. stacjonarnym oraz zdalnym. 

Głosowano w sprawie sprawdzenia obecności.  

Wyniki głosowania: 
OBECNY: 19, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne: 

OBECNY (19) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
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NIEOBECNY (2) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Renata Teresa Trojanowska 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że na stan 21 
radnych bierze udział 19 członków Rady Miasta, w związku z czym wszystkie uchwały 
podjęte w toku obrad będą prawomocne. (radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska  
dołączyła w trakcie trwania sesji; radna p. Anna Krajewska - udział w posiedzeniu za 
pomocą środków porozumiewania się na odległość) 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Rada 
Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 
powiedział o wniosku złożonych przez Burmistrza Miasta w sprawie wprowadzenia do 
porządku obrad punktu dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą Ostrów Mazowiecka w zakresie 
zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w roku 
szkolnym 2023/2024. Zapytał o inne wnioski bądź uwagi do porządku obrad. 

Brak wniosków bądź uwag do porządku obrad. 

Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu - podjęcie 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta Ostrów 
Mazowiecka z Gminą Ostrów Mazowiecka w zakresie zapewnienia uczniom 
niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w roku szkolnym 
2023/2024.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (2) 
Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Renata Teresa Trojanowska 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zaproponował, by przyjęty 
wniosek stanowił punkt 14 porządku obrad.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja o porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu z  XLVIII  sesji Rady Miasta. 
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4. Raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2022 r.: a) debata nad 
Raportem o stanie miasta; b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka wotum zaufania. 

5. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka  za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 
2022 r.;  
b) w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

6. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r.,  
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Środowiskowemu Domu 
Samopomocy typu „A i B”  w Ostrowi Mazowieckiej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Miejskiego Domu Kultury w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 
wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w 
publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto Ostrów Mazowiecka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
najmu lokali użytkowych położonych w Ostrowi Mazowieckiej. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg:  
a) skargi z dnia 19 grudnia 2022 r.,  
b) skargi z dnia 27 grudnia 2022 r.,  
c) skargi z dnia 30 grudnia 2022 r. 

13. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników,  
b) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników. 

14. Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta 
Ostrów Mazowiecka z Gminą Ostrów Mazowiecka w zakresie zapewnienia 
uczniom niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w 
roku szkolnym 2023/2024 

15. Informacja o bezpieczeństwie miasta w 2022 r. 
16. Informacja o funkcjonowaniu kultury i sportu w mieście za 2022 r. 
17. Informacja o działalności  Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” za 

2022 r. 
18. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 
19. Sprawozdania:  

a) Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2022.  
b) Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny za 2022 r. 
oraz potrzeby związane z ich realizacją,  
c) Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów 
Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
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w art. 3 ust. 3 ww. ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

20. Sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Miasta za 2022. 
21. Informacje z działalności:  

a) Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 
uchwał Rady,  
b) Przewodniczącego Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

22. Wolne wnioski i sprawy różne. 
23. Zakończenie obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że 
protokół z XLVIII sesji Rady Miasta był przekazany radnym do wglądu i do dnia 
poprzedzającego trwającą sesję nikt nie zgłosił uwag do jego treści, w związku z tym 
stwierdził, że protokół został przez Radę Miasta przyjęty. 

4. Raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2022 r.: 
a) debata nad Raportem o stanie miasta;  
b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostrów 
Mazowiecka wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zaproponował 
przeprowadzenie dyskusji wspólnej dla punktów 4 i 5 porządku obrad ze względu na 
podobny zakres materiałów. 

Brak uwag do powyższej propozycji. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji, że raport o stanie miasta stanowi 
obszerny dokument uwzględniający różnorodność spraw prowadzonych w 
samorządzie. Zauważył, że procedowanie uchwał dot. udzielenie Burmistrzowi 
Miasta wotum zaufania oraz udzielenie absolutorium dla Burmistrza miasta będzie 
stanowić opinię Rady Miasta o kierunkach rozwoju lokalnej społeczności. Burmistrz 
Miasta p. Jerzy Bauer za pomocą prezentacji multimedialnej przedstawił raport o 
stanie miasta za 2022 r. W czasie wystąpienia Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer 
poruszył następujące kwestie:  
- finanse budżetu miasta na przestrzeni 10 lat m.in. udziale w PIT i CIT, 
- ilość pozyskanych środków zewnętrznych,  
- wydatki budżetowe,  
- skalę zadłużenia;  
- pozyskane środki zewnętrzne na lata 2022 – 2029 w ramach inwestycji tj. budowy 
szkoły i przedszkola, budowy żłobka, budowy dróg, budowy oświetlenia ulicznego, 
poprawy bezpieczeństwa na przejściach na pieszych, budowy budynku socjalnego 
na ul. Wołodyjowskiego, modernizacji głównej sieci wodociągowej i przyłączy na 
terenie Rodzinnych Ogródków Działkowych,  
- akcję integrację oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, - 
- projekt grantowy cyfrowa gmina,  
- związane z edukacją: laboratorium przyszłości, wycieczki szkolne, piknik 
ekologiczny w szkole podstawowej nr 1.  
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(prezentacja multimedialna w załączeniu do protokołu.) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i  2 głosach 
„wstrzymujących się”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że żaden 
z mieszkańców nie skorzystał z możliwości udziału w debacie nad raportem o stanie 
miasta. Możliwość taką  daje art. 28aa ust. 6 i 7 ustawy o samorządzie gminnym. 
Poprosił o zaprezentowanie stanowisk Klubów Radnych. 

Radny p. Mieczysław Szymalski udzielił informacji, że na posiedzeniu Klubu 
Radnych „Niezależni Razem” w dniu 5 czerwca br. rozpatrywano różne tematy: 
raport o stanie miasta, wykonanie budżetu miasta, ilość kredytów zaciągniętych 
przez miasto, energii cieplnej produkowanej przez miejską kotłownię. Radny p. 
Mieczysław Szymalski powiedział, ze podobnie jak w latach ubiegłych członkowie 
klubu „Niezależni Razem” zagłosują wedle własnej opinii, bez dyscypliny klubowej. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura wygłosił stanowisko Klubu Radnych „Prawo i 
Sprawiedliwość”. Radny zwrócił uwagę na:  
- współpracę Radnych Miasta z organem wykonawczym;  
- pozyskiwanie dofinansowania zewnętrznego na kolejne inwestycje miejskie;  
- ilość inwestycji wykonywanych na przestrzeni całej bieżącej kadencji.  
Radny w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” podziękował Burmistrzowi 
Miasta p. Jerzemu Bauerowi za możliwość wspólnego działania na rzecz 
przebudowy miasta, stanowiący jedyny taki czas w całej historii istnienia samorządu 
w mieście. Dodatkowo Radny zadeklarował, że członkowie Klubu Radnych udzielą 
pomocy Burmistrzowi Miasta w przyszłości. Podkreślił, że Klub Radnych „PiS” będzie 
głosować „za” udzieleniem Burmistrzowi Miasta wotum zaufania oraz udzieleniem 
absolutorium dla Burmistrza Miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski jako niezależny Radny Miasta wyraził swoją 
opinię o działalności władz miasta. Radny na podstawie materiałów pochodzących z 
kampanii wyborczej Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera w poprzednich wyborach 
samorządowych przytoczył kolejno tematy:  
- panująca niezgoda wśród mieszkańców miasta oraz w Radzie Miasta,  
- brak pojawienia się nowych miejsc pracy, 
- nierozwiązana sprawa po byłej Nasycalni,  
- nierozwiązana sprawa gruntu na ul. Lipowej, na której znajduje się miejska 
kotłownia,  
- brak uzgodnienia wieloletniego planu budowy ulic i chodników,  
- podjęcie niewłaściwej decyzji dot. remontu budynku kina, którego miasto nie jest 
właścicielem. Dodał, że władze miasta nie skorzystały z projektu poprzedniego 
Burmistrza Miasta p. Mieczysława Szymalskiego zakładającego budowę kina, sali 
widowiskowej i biblioteki w kwocie 12 mln zł,  
- brak komunikacji miejskiej do cmentarza komunalnego na ul. Wiśniowej, 
- brak działań w związku ze zmniejszającą się liczbą mieszkańców miasta, zwłaszcza 
w kategorii młodych osób będących na etapie zakładania rodzin, 
- słaba jakość powietrza w okresie zimowym. Spostrzegł, że Radny Miasta nie 
otrzymał odpowiedzi na pytanie o ilość inwentaryzacji pieców tzw. kopciuchów na 
obszarze miasta. Przytoczył informacje o przebiegu inwentaryzacji pieców tzw. 
kopciuchów w miejscowości Wyszków.  
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 - nierozwiązana sprawa planowanej budowy stacji paliw na nieruchomości położonej 
vis a vis kościoła pw. WNMP,  
- długie kolejki do lekarzy specjalistów;  
- akty wandalizmu na miejskim mieniu. Radny pokazał przykładowe zdjęcia takich 
miejsc.  
– skandaliczny stan szaletu miejskiego. Radny pokazał zdjęcia tego miejsca.  
– utworzenie tylko 16 mieszkań socjalnych w okresie dwóch kadencji,  
- brak specjalisty z zakresu psychiatrii dziecięcej. Podkreślił, że jeśli nie rozstaną 
podjęte kroki poprawiające sytuację w przytoczonej sprawie rodzice będą borykać się 
z problemami swoich dzieci, z kolei kadry pedagogiczne szkół oraz kuratorzy nie 
będą w stanie pomóc tym rodzicom.  
Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że podczas głosowania nie odda głosu „za” 
udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Miasta. 

Jerzy Pawluczuk zauważył, że widoczny jest rozwój miasta w zakresie 
realizacji inwestycji miejskich. Wyraził zaniepokojenie wobec zwiększającego się 
zadłużenia miasta spowodowanego zaciąganiem kredytów do wykonania miejskich 
przedsięwzięć. Spostrzegł, że spłaceniem zaciąganych kredytów  będą musiały zająć 
się osoby sprawującej władze w kolejnych kadencjach z uwagi na odłożone spłaty 
kredytów na lata 2030. Uznał jako zaniedbanie Burmistrza Miasta  podjęcie decyzji o 
nieskomplikowanej modernizacji miejskiej infrastruktury do produkcji ciepła 
wykonanej dopiero w sytuacji wysokiego wzrostu cen energii cieplnej. Wspomniał o 
sytuacji ZEC, która została połączona z ZGK. 

Radny p. Bogusław Konrad zgodził się ze słowami Radnego p. Pawła Pecury. 
Radny zauważył, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer urzeczywistnia swój pomysł na 
rozwój miasta. Powiedział, iż w mieście są miejsca wymagające naprawy. Wyraził 
zdanie, że Radny p. Stanisław Dylewski wypowiedział się w nieobiektywny sposób. 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy negatywnie wypowiedział się o 
zwiększeniu udziałów przekazanych przez miasto dla ZGK w kwocie 10 mln zł. 
Dodał, że spłata kredytów m.in. na wyżej wymienioną inwestycje  będzie skutkowała 
podwyżką cen opłat dla mieszkańców miasta. Nadmienił, że widoczne są również 
inwestycje służące mieszkańcom miasta. Odnosząc się do słów Radnego p. Pawła 
Adriana Pecury zadał pytanie o rodzaj rozwoju miasta jaki miał na myśli w swojej 
wypowiedzi. 

Radny p. Krzysztof Laska zadeklarował, że słowa wypowiedziane przez 
Radnego p. Pawła Adriana Pecurę są prawdziwe. Zwrócił uwagę, że w minionych 
kadencjach nie było sprzyjających warunków do ubiegania się pozyskiwanie środków 
zewnętrznych przez miasto. Podkreślił, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer jest 
pierwszym Burmistrzem Miasta odnoszącym sukces w tej sprawie. Radny p. 
Krzysztof Laska wyraził przekonanie, że miasto korzysta z szansy na wykonywanie 
dużych przedsięwzięć, równocześnie mając na względzie ograniczone środki 
pieniężne w budżecie miasta. Dodał, że należy zwracać uwagę na problemy miasta 
takie jak: niszczenie ulic związane ze zwiększonym ruchem drogowym, a 
jednocześnie pogratulować osiągnieć np. podpisanie dokumentacji budowy 
obwodnicy prowadzącej do Małkini Górnej. Odnosząc się do wypowiedzi 
poprzedników powiedział, że: 
-  każda inwestycja miejska na przestrzeni wszystkich kadencji w różnym stopniu 
wymaga współfinansowania ze środków zewnętrznych;  
- Radny p. Jerzy Pawluczuk pełniąc funkcję Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Nasz Dom” miał możliwość przyczynienia się do rozwiązania problemu gruntu na ul. 
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Lipowej, na której znajduje się miejska kotłownia. Radny p. Krzysztof Laska 
przytoczył rozmowy prowadzone na ostatnim Walnym Zgromadzeniu Wspólników 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”;  
- Rada Miasta w każdej kadencji była podzielona;  
- rozwojem miasta jest pozyskanie przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera 
środków zewnętrznych na realizacje różnych inwestycji miejskich w kwocie 100 mln 
zł w okresie dwóch kadencji;   
- Radny p. Stanisław Dylewski zmienia zdanie w kwestii finansowania z budżetu 
miasta inwestycji położonych na gruncie należącym do obcego właściciela; 
- władze miasta podejmując określone decyzje uratowały ZEC przed zagrożeniem 
bankructwa;  
- władze miasta czynią starania z sprawie rozwiązania problemu ogromnych kosztów 
dot. wykupienia uprawnień do emisji CO2 co wiąże się z wysokością opłat za energię 
cieplną;  
- opozycyjni Radni Miasta wielokrotnie sprzeciwiali się realizacji inwestycji np. 
budowie ciągów pieszo – rowerowych, remontowi budynku kina, z których obecnie 
korzystają mieszkańcy miasta.  
Spostrzegł, że północna część miasta wymaga podjęcia decyzji inwestycyjnych. 
Złożył życzenia kolejnej kadencji Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi.  

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) porównał obecne miejsce miasta w 
rankingu z okresem pełnienia roli Naczelnika przez p. Maksymiliana Świderka. 
Wyraził przekonanie, że burmistrzowie innych miast w podobnych ilościach 
pozyskiwali środki finansowe dla swoich miejscowości. Zadał pytanie o powody 
zmniejszającej się liczby mieszkańców miasta. Wyraził zdanie o zachowaniu radnego 
p. Krzysztofa Laski. 

Radny p. Waldemar Józef Pałys wtrącił prośbę, by Przewodniczący Rady 
Miasta p. Robert Krajewski zwracał uwagę na niemerytoryczne wypowiedzi.  

Radny p. Stanisław Dylewski zaznaczył, że inne miejscowości również się 
rozwijają. Podał pod zastanowienie chęć współpracy władz miasta w innych 
miejscowościach. Radny p. Stanisław Dylewski poinformował, że poprzednia 
wypowiedź Radnego miała na celu wskazanie zadań do wykonania przez władze 
miasta. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) wyraził zdanie na temat wypowiedzi 
Radnego p. Krzysztofa Laski. Odniósł się do ostatniego zebrania Walnego 
Zgromadzenia Wspólników Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”. Udzielił 
informacji, że miasto zaciągając kredyty na realizację inwestycji miejskich odkłada 
spłatę zadłużenia na kilka lat do przodu. Spostrzegł, że rozpoczęcie spłaty kredytu 
powinno nastąpić w możliwie najszybszym czasie, by nie pozostawić tej sprawy 
następnym władzom miasta. Powiedział, że miasto pozyskuje zewnętrzne 
dofinansowanie w ilości porównywalnej do innych miejscowości. Wspomniał o 
realiach funkcjonowania samorządu w poprzednich kadencjach, które nie dawały 
szansy na uzyskanie zewnętrznego dofinansowania dla samorządów. 

Radny p. Krzysztof Laska zaznaczył, że władze miasta nie są w stanie spłacić 
wielomilionowych pożyczek w krótkim okresie kredytowania. Nawiązał do ostatniego 
zebrania Walnego Zgromadzenia Wspólników Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz 
Dom”. Radny przytoczył wygląd miasta w przeszłości m.in. latach 70. Zaapelował o 
przekazywanie prawdziwych informacji w wypowiedziach.  
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Radny p. Paweł Adrian Pecura (Ad Vocem) na podstawie danych z raportu o 
stanie miasta przytoczył liczbę mieszkańców miasta w wybranych latach. Powiedział, 
że rozwój miasta widoczny jest na ulicach miasta, a także w wyremontowanej sali 
konferencyjnej Ratusza.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę na różne postrzeganie 
rzeczywistości. Odpowiadając na wypowiedzi poprzedników Burmistrz Miasta mówił, 
że:  
- funkcjonowanie służby zdrowia jest problemem ogólnopolskim;  
- spłacał w poprzedniej kadencji zobowiązania pieniężne wynikające z budowy 
basenu miejskiego będącego inwestycją Burmistrza Miasta p. Mieczysława 
Szymalskiego oraz Z-cy Burmistrza Miasta p. Jerzego Pawluczuka.  
- miasto rozwija się czego przykładem są np. inwestycje budowy nowych obiektów 
m.in. oświatowych czy deweloperskich.  
Złożył podziękowania większości Rady Miasta, a także pracownikom za 
podejmowanie działań zmierzających do realizacji założonego planu rozwoju miasta 
zaproponowanego przez Burmistrza Miasta. Spostrzegł, że władze miasta 
przekazują informacje zarówno o sukcesach jak i popełnionych błędach czy 
zmianach w zaplanowanych przedsięwzięciach. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer 
złożył wyjaśnienia do spraw poruszonych w wypowiedział Radnych Miasta: p. 
Jerzego Pawluczuka tj. formy zaciągania przez miasto kredytów bankowych oraz 
sprawy nieuregulowanego gruntu na ul. Lipowej, p. Stanisława Dylewskiego tj. 
odnośnie inwestycji związanych z MDK oraz budowy lokali socjalnych. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) wyraził zdanie o wypowiedziach 
Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera oraz Radnego p. Krzysztofa Laski. Powtórzył, 
że niezrozumiałą sytuacją dla Radnego stanowi zaciągnięcie kredytu przez władze 
miasta na wykonanie dużej inwestycji, gdzie okres spłaty kredytowania ma rozpocząć 
się w latach 2030.  

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) wspomniał w jaki sposób Burmistrz 
Miasta p. Jerzy Bauer kontynuował przeprowadzanie zmian w MDK zapoczątkowane 
przez Burmistrza Miasta p. Władysława Krzyżanowskiego. Wypowiedział się w 
sprawie nieuregulowanej kwestii gruntu na ul. Lipowej, na której położona jest 
miejska kotłownia. Zaznaczył, że brak działań Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera 
spowodował podwyżki opłat za zużycie energii cieplnej. Wyraził opinię o sposobie 
wypowiadania się Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera i Radnego p. Krzysztofa 
Laski. 

Radny. Krzysztof Laska ponownie wypowiedział się w sprawie 
nieuregulowanej kwestii gruntu na ul. Lipowej, na której położona jest miejska 
kotłownia. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) ponownie wypowiedział się w 
sprawie nieuregulowanej kwestii gruntu na ul. Lipowej, na której położona jest 
miejska kotłownia. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że  uchwałę w 
sprawie udzielenia wotum zaufania Rada Miasta podejmuje bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Dodał, że niepodjęcie uchwały o 
udzieleniu wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu 
burmistrzowi wotum zaufania. 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/418/2023 w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka wotum zaufania. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Robert 
Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Zalewski 
PRZECIW (7) 
Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Henryk Wilczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mieczysław Szymalski 
NIEOBECNI (1) 
Renata Teresa Trojanowska 

5. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 
r.;  
b) w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Radni 
otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2022 r. Materiał ten był 
przedmiotem obrad Komisji Rady Miasta w tym szczególnie Komisji Rewizyjnej. 
Wszyscy Radni otrzymali kserokopię Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie Nr 3.e./204/2023 z dnia 21 kwietnia 2023 roku w 
sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta  Ostrów 
Mazowiecka sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 2022 r – została wydana 
pozytywna opinia. Nadmienił, że Radni otrzymali wniosek Komisji Rewizyjnej w 
sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 r. oraz 
Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  Nr 
3.f1/95/2023 z dnia 19 maja 2023 r. w sprawie wydania  opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta w Ostrowi Mazowieckiej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta za 2022 r. – została wydana pozytywna opinia. Przewodniczący 
Rady Miasta p. Robert Krajewski wskazał, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedstawione projekty uchwał.  
Przedstawił wyniki głosowań poszczególnych Komisji:  
Komisja Rewizyjna w punkcie a) – 5 głosów „za”, przy  0 głosów „przeciw” i   0 
głosów „wstrzymujących się”, b) – 4 głosy „za” przy 0 głosów „przeciw” 1 głosie  
„wstrzymującym się”,  
Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego: w punkcie 
a) i b) -  4 głosy „za”, przy 0 głosów „przeciw” i  2 głosach „wstrzymujących się”, 
Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami: w 
punkcie a) – 4 głosy „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”, 
b) – 4 głosy „za” przy  2 głosów „przeciw” 1 głosie „wstrzymującym się”, 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
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Środowiska w punkcie a) i b) – 4 głosy „za” przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach 
„wstrzymujących się”, 
Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego w punkcie a) i b) 4 „za” przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przypominał, że  uchwałę w 
sprawie absolutorium Rada Miasta podejmuje bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu  Rady.  Zauważył, że dyskusja wspólna dla punktów 4 oraz 5 
porządku obrad odbyła się podczas procedowania punktu 4. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/419/2023 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka za 2022 r. 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Robert 
Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Zalewski 
PRZECIW (7) 
Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Henryk Wilczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mieczysław Szymalski 
NIEOBECNI (1) 
Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/420/2023 w sprawie udzielenia 
absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Robert 
Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Zalewski 
PRZECIW (7) 
Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Henryk Wilczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mieczysław Szymalski 
NIEOBECNI (1) 
Renata Teresa Trojanowska 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer złożył podziękowania Radnym Miasta głosującym 
„za” podjęciem zaproponowanych projektów uchwał. Zwrócił uwagę, że trwa 
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szczególny rok kończący obecną kadencję. Zaprosił Radnych Miasta z klubu „Prawo 
i Sprawiedliwość” do dalszej współpracy, jednocześnie dziękując za dotychczasowe 
wspólne działanie. Skierował słowa podziękowania do wszystkich pracowników 
samorządowych. Wyraził słowa podziękowania opinii publicznej za zaangażowanie i 
zgodę na działania na rzecz lokalnej społeczności. Udzielił informacji o swojej 
kandydaturze na funkcję Burmistrza Miasta w kolejnych wyborach samorządowych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 15 – minutową przerwę. 

Przerwa.  

6. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r.,  
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że została zgłoszona 
autopoprawka do proponowanego projektu uchwały odnosząca się do kwestii szaletu 
miejskiego. Podał, że decyzją władz miasta jest wyburzenie istniejącego budynku, 
którego miejsce zajmie rozszerzona wersja tzw. toi toi. Dodał, że środki pieniężne 
przeznaczone na wskazane zadanie to 100 tys. zł. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska dodatkowo udzieliła informacji, iż 
autopoprawka będzie stanowić nowe zadanie inwestycyjne do planu wydatków 
majątkowych budżetu miasta. Nadmieniła, że nazwa zadania brzmi: „Przebudowa 
szaletu miejskiego”, czas trwania będzie wynosić jeden rok, a kwota zabezpieczona 
w budżecie miasta na ten cel będzie pokrywać wszystkie czynności związane z 
inwestycją. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zadała pytanie o zwiększoną kwotę 
na wykup gruntów w ilości 1 mln zł. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska (poza mikrofonem) treść nieczytelna. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska wspomniała o uciążliwym zagłębieniu 
na ul. 3 Maja naprzeciwko wjazdu do ul. Ogrodowej. Zwróciła się z prośbą o zajęcie 
się przytoczoną sprawą z uwagi na niedogodność w postaci nieprzyjemnych 
dźwięków dla osób mieszkających w pobliżu zagłębienia. Radna zauważyła, że 
władze miasta mają w planach inwestycje na ul. Różańskiej i 3 Maja z uwagi na 
zwiększenie się ruchu drogowego na tych ulicach. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że zaleceniem RIO 
władze miasta dokonały zamiany w budżecie miasta, która nie ma wpływu na 
wysokość wydatków. 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy stwierdził, że ul. Północna jest drogą 
praktycznie nieprzejezdną, dlatego spytał czy planowana jest inwestycja drogowa na 
tej ulicy. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer stwierdził, że przyjął do wiadomości 
informację o stanie ul. Północnej. Dodał, że inwestycja na ul. Różańskiej oraz ul. 3 
Maja dot. naprawy nawierzchni w postaci frezowania jest na etapie ustalania 
szczegółów ogłoszenia przetargu. Powiedział, że jeśli nie wystąpią przeszkody to 
również inwestycja uwzględni fragment ul. 3 Maja naprzeciwko wjazdu na ul. 
Ogrodową.  
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Radny p. Stanisław Dylewski wspomniał o złym stanie ul. Warchalskiego oraz 
ul. 11 listopada. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/421/2023 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2023 r. z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/422/2023 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2023-2038 
z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Środowiskowemu Domu 
Samopomocy typu „A i B” w Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski  podał wyniki głosowania 
komisji: Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie 6 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”   

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/423/2023 w sprawie nadania 
statutu Środowiskowemu Domu Samopomocy typu „A i B” w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

8. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Miejskiego Domu Kultury w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski  poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego analizowała projekt uchwały jednak go nie zaopiniowała. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/424/2023 w sprawie statutu 
Miejskiego Domu Kultury w Ostrowi Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Anna Krajewska 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 
wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych 
przedszkolach prowadzonych przez Miasto Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski podał, że Komisja Oświaty, 
Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie 6 głosów „za”, 
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” . 

Brak głosów w dyskusji. 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/425/2023 w sprawie ustalenia 
czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto 
Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 
na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że Komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, wyniki głosowania:  

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska 5 „za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujący się”, 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 
7„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/426/2023  w sprawie nadania 
nazwy drodze wewnętrznej położonej na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
najmu lokali użytkowych położonych w Ostrowi Mazowieckiej. 
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Przewodniczący rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że Komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, wyniki głosowania: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska: 5 „za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujący się”, 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego: 4  „za”,  
0 „przeciw”,   2 „wstrzymujące się”, 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/427/2023 w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych położonych w 
Ostrowi Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

12. Podjęcie uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg:  
a) skargi z dnia 19 grudnia 2022 r., 
b) skargi z dnia 27 grudnia 2022 r., 
c) skargi z dnia 30 grudnia 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że do Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka wpłynęły 3 skargi z dnia 19, 27 i 30 grudnia 2022 r. na 
działalność Burmistrza Miasta. Skargi pochodziły od 3 mieszkańców miasta, 
wszystkie dotyczyły naruszenia prawa w działalności Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka w zakresie  wydania  decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu 
publicznego dla przedsięwzięcia polegającego na budowie stacji bazowej telefonii 
komórkowej wraz z wewnętrzną  linią zasilającą i niezbędną infrastrukturą techniczną  
na działce poł. przy ul. Broniewskiego w Ostrowi Mazowieckiej. Wskazał, że Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji analizowała skargi na 2 posiedzeniach. Na posiedzenie 
Komisji mimo pisemnego zaproszenia skarżący nie przybyli. Dodał, że Komisja 
zapoznała się z wyjaśnieniami Burmistrza Miasta, Wyrokiem Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie oraz Decyzją Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego w Ostrołęce. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przytoczył wskazania Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji: 
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- Burmistrz Miasta zastosował zasady ogólne kodeksu postępowania 
administracyjnego w rozpatrzeniu wniosku  o wydanie  decyzji o ustaleniu 
lokalizacji inwestycji celu publicznego dla przedsięwzięcia polegającego na 
budowie stacji bazowej telefonii komórkowej wraz z wewnętrzną  linią zasilającą 
i niezbędną infrastrukturą techniczną  na działce poł. przy ul. Broniewskiego 
w Ostrowi Mazowieckiej. Postępowanie administracyjne w sprawie ustalenia 
lokalizacji inwestycji celu publicznego prowadzone było na podstawie przepisów 
ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

- Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 24 sierpnia 2022 r. wydał decyzję 
znak RG-P.6733.1.2022 ustalającą lokalizację inwestycji celu publicznego dla 
przedsięwzięcia polegającego na budowie stacji bazowej telefonii komórkowej 
wraz z wewnętrzną linią zasilającą i niezbędną infrastrukturą techniczną na części 
działki położonej przy ul. Broniewskiego w Ostrowi Mazowieckiej. W postępowaniu  
mającym na celu wydanie ww. decyzji Skarżący  nie uzyskali przymiotu strony. 

- Pomimo braku przymiotu strony Skarżący za pośrednictwem Burmistrza Miasta 
Ostrów Mazowiecka wnieśli odwołania do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego w Ostrołęce  od ww. decyzji. 

- Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Ostrołęce po zapoznaniu się z aktami 
przedmiotowej sprawy w dniu 13 grudnia 2022 r. decyzją znak: SKO/4110/84, 85, 
86/2022 uchyliło zaskarżoną decyzję w całości i przekazało sprawę do ponownego 
rozpatrzenia organowi I instancji. 

- Inwestor wniósł do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 
sprzeciw od decyzji Kolegium. 

- W dniu 20 lutego 2023 r. po rozpoznaniu na posiedzeniu niejawnym sprzeciwu 
inwestora Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie wyrokiem Sygn. Akt VII 
SA/Wa 157/23 uchylił decyzję Samorządowego Kolegium Odwoławczego 
w Ostrołęce z dnia 13 grudnia 2022 r. znak: SKO/4110/84, 85,87/2022 i utrzymał 
w mocy decyzję organu I instancji czyli Burmistrza Miasta. 

- W dniu 5 kwietnia 2023 r. Samorządowe Kolegium Odwoławczego w Ostrołęce  
decyzją SKO/4110/10-12/2023 umorzyło postępowanie odwoławcze od decyzji 
z dnia 24 sierpnia 2022 r. RG-P.6733.1.2022 w sprawie ustalenia warunków 
lokalizacji inwestycji celu publicznego. 

- Skarżący jak i pozostali mieszkańcy ul. Broniewskiego oficjalnie nie poinformowali 
Urzędu Miasta o nielegalnym składowaniu odpadów co spowodowałyby podjęcie 
czynności administracyjnych. W tej sprawie nie wpłynęły też pisma innych 
organów, informujące o prowadzonych postępowaniach w tej sprawie. Urząd 
Miasta nie posiada informacji czy „prowadzona działalność gospodarcza” na 
działkach wskazanych przez Skarżącą uzyskała wymaganą przepisami prawa 
decyzję zezwalająca na zbieranie lub przetwarzanie odpadów. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przekazał, że w opiniach 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji skargi są bezzasadne w związku z czym 
wypracowała przedstawione projekty uchwał. 

Radny p. Stanisław Dylewski spytał czy osoby skarżące wykorzystały wszelkie 
możliwości prawne do złożenia odwołania.  

Radny p. Mieczysław Szymalski (poza mikrofonem) treść nieczytelna.  
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Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że Rada Miasta nie powinna 
podejmować uchwały jeśli osoby skarżące nie wyczerpały prawnych możliwości do 
złożenia odwołania w sprawie.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer (poza mikrofonem) treść nieczytelna. 

Nie było innych głosów w dyskusji.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwał nr XLIX/428/2023 w sprawie 
rozpatrzenia skargi z dnia 19 grudnia 2022 r. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 
Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Dylewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/429/2023 w sprawie 
rozpatrzenia skargi z dnia 27 grudnia 2022 r. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 
Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Dylewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/430/2023 w sprawie 
rozpatrzenia skargi z dnia 30 grudnia 2022 r. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
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Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 
Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Dylewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

13. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników,  
b) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że  
Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zgłosił do pracy w zespole opiniującym Sekretarza 
Miasta p. Sylwię Katarzynę Kos oraz Dyrektora Wydziału Realizacji Budżetu p. 
Wiolettę Ogonowską. Z kolei Prezes Sądu Rejonowego zgłosiła do pracy w Zespole 
Sędzię Joannę Raduchę - Modrzejewską. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski podał, że Klub 
Radnych „Niezależni Razem” wskazał Radnego p. Michała Kacprzaka do pracy w 
zespole opiniującym, zaś Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” wskazał 
Przewodniczącego Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski oraz Radny p. Michał 
Kacprzak wyrazili zgodę na powołanie do zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/431/2023 w sprawie powołania 
zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/432/2023 w sprawie 
zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach 
na ławników. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Miasta 
Ostrów Mazowiecka z Gminą Ostrów Mazowiecka w zakresie zapewnienia 
uczniom niepełnosprawnym transportu i opieki w czasie przewozu do 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zuzeli i z powrotem, w roku 
szkolnym 2023/2024. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski podał, że Komisja Oświaty, 
Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie 6 głosów „za”, 
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XLIX/433/2023  w sprawie wyrażenia 
zgody na współdziałanie Miasta Ostrów Mazowiecka z Gminą Ostrów 
Mazowiecka w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym transportu i 
opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Zuzeli i z powrotem, w roku szkolnym 2023/2024. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Józef Pałys , Andrzej Pęksa, Renata Teresa Trojanowska 

15. Informacja o bezpieczeństwie miasta w 2022 r. 

Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytanie o ilość schronów przeznaczonych dla 
mieszkańców miasta oraz wytyczne dla miejskich instytucji w sytuacji wystąpienia 
zagrożenia wojny. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił, że zespół zarządzania kryzysowego 
posiada informacje o miejscach, które mogą pełnić funkcje schronów i magazynów. 
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Dodał, że powyższe zadanie zostało zlecone przez instytucje zajmujące się 
bezpieczeństwem. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 
informacje o bezpieczeństwie miasta w 2022 r. 

16. Informacja o funkcjonowaniu kultury i sportu w mieście za 2022 r. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej p. Jolanta Andruszkiewicz za pomocą 
prezentacji multimedialnej przedstawiła zakres działalności Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w 2022 r. (prezentacja multimedialna w załączeniu do protokołu). 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer złożył podziękowania Dyrektorowi Miejskiej 
Biblioteki Publicznej p. Jolancie Andruszkiewicz oraz pracownikom za ilość zadań 
wykonywanych w miejskiej książnicy w przyjaznej atmosferze. W szczególności 
zwrócił uwagę, że MBP przejęła realizację przedsięwzięcia dot. lokalnego 
dziedzictwa związanego z ziemią ostrowską i okolic. 

Radna p. Beata Herman pogratulowała kadrze Miejskiej Biblioteki Publicznej 
za ważną pracę wykonywaną przez miejską książnicę przyczyniającą się do rozwoju 
miasta poprzez ogromny zakres wykonywanych zadań. 

Radny p. Henryk Wilczewski spytał czy w przyszłości pojawi się w kadrze 
mężczyzna – bibliotekarz. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej p. Jolanta Andruszkiewicz udzieliła 
informacji, że powiat posiada jednego pracownika mężczyznę – bibliotekarza. 
Zaprosiła do obejrzenia filmu prezentującego działania Miejskiej Biblioteki Publicznej. 
(Odtwarzanie filmu.)  

Z-ca Dyrektora Miejskiego Domu Kultury p. Grażyna Laskowska za pomocą 
prezentacji multimedialnej przedstawiła zakres działalności Miejskiego Domu Kultury 
w 2022 r. (prezentacja multimedialna w załączeniu do protokołu). 

Radna p. Beata Herman złożyła gratulacje dla kadry Miejskiego Domu Kultury, 
zawracając uwagę na dynamizm w realizowanych działaniach. Radna życzyła 
dalszych sukcesów MDK. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował kadrze Miejskiego Domu Kultury 
za różnorodny obszar działalności. Wspomniał o zmianach zachodzących w MDK na 
przestrzeni dwóch kadencji pełnionych przez Burmistrza Miasta. 

Z-ca Dyrektora Miejskiego Domu Kultury p. Grażyna Laskowska zaprosiła na 
otwarcie wystawy prac p. Kai Kozon, które odbędzie się 4 czerwca o godz. 18.00. 

Dyrektor Muzeum Dom Rodziny Pileckich p. Karolina Kolbuszewska za 
pomocą prezentacji multimedialnej przedstawiła zakres działalności Muzeum Dom 
Rodziny Pileckich w 2022 r. (prezentacja multimedialna w załączeniu do protokołu). 
Dyrektor Muzeum Dom Rodziny Pileckich p. Karolina Kolbuszewska wspomniała o 
uroczystości tj. otwarcia Muzeum Dom Rodziny Pileckich w dniu 2 listopada 2022 r. 
po czym zaprosiła do obejrzenia filmu podsumowującego wydarzenie.  
(odtwarzanie filmu). 

Radna p. Beata Herman zadała pytanie o eksponaty muzealne związane z 
miastem. Dodatkowo Rada pytała czy MDRP ma w planach wystawę poświęconą 
historii Ostrowi Mazowieckiej. 
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Dyrektor Muzeum Dom Rodziny Pileckich p. Karolina Kolbuszewska 
odpowiedziała, że sukcesywnie powiększa się ilość zbiorów muzealny, których 
dominującą częścią są eksponaty wiążące się z miastem Ostrów Mazowiecka. 
Dodała, iż w przyszłości planowane jest otwarcie wystaw czasowych jak również 
wykorzystanie eksponatów do celów wydawniczych. 

Radna p. Beata Herman złożyła gratulacje dla Muzeum Dom Rodziny 
Pileckich jako jednej z wiodących instytucji kulturalnej, która promuje miasto na 
szeroką skalę. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer określił Muzeum Dom Rodziny Pileckich jako 
markę Ostrowi Mazowieckiej w rozpoznawalności miasta na obszarze państwa. 
Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę na budżet MDRP. Złożył 
podziękowania za współpracę przedstawicielom Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego oraz wszystkim osobom, które przyczyniły się do utworzenia tej 
jednostki kultury. Zaprosił do zwiedzania i promowania MDRP. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Michał Kulesza za pomocą 
prezentacji multimedialnej przedstawił zakres działalności Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji w 2022 r. (prezentacja multimedialna w załączeniu do protokołu). 

Radny p. Paweł Adrian Pecura złożył gratulacje kadrze MOSiRu za realizację 
działań na wysokim poziomie. Radny pytał o sytuacje tenisa ziemnego w mieście. 
Radny p. Paweł Adrian Pecura poinformował o konkursie rozpoczynającym się w 
2024 r. dot. termomodernizacji budynków użyteczności publicznej. Podał pod 
zastanowienie zlecenie analizy potrzeby termomodernizacji budynków MOSiRu na ul. 
Trębickiego. Zaproponował działania, jakie należy podjąć w przypadku ubiegania o 
środki pieniężne z przytoczonego konkursu. 

Radna p. Beata Herman pogratulowała i życzyła owocnej pracy kadrze 
MOSiR. Spostrzegła ogromny zakres przedsięwzięć wykonywanych przez MOSiR. 

Radny p. Henryk Wilczewski złożył gratulacje za wykonywaną pracę dla 
MOSiR. Zaznaczył, że prezentacja multimedialna zawiera błąd polegający na 
przedstawieniu eksploatacji stadionu miejskiego w ilości ok. 60 spotkań piłkarskich 
oznaczających jedną rundę. Nadmienił, że rocznie ta liczba jest podwojona z uwagi 
na rozgrywane rundy: wiosennej i jesiennej. Pytał o etap planowanej inwestycji 
realizowanej wspólnie z władzami starostwa dot. budowy sztucznego boiska na ul. 
Rubinkowskiego. Zwrócił się z prośbą o zmianę decyzji w sprawie rozdysponowania 
środków pieniężnych przyznawanych dziecięcym klubom sportowym. Wspomniał o 
funkcjonowaniu klubów, które nie otrzymały dofinansowania z budżetu miasta. 
Spostrzegł, że dziecięce kluby sportowe są wdzięczne za otrzymywaną pomoc. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił ilość osób korzystających z oferty 
MOSiRu, którzy są obsługiwani na najwyższym standardzie. Podziękował kadrze 
MOSiRu za wykonywaną pracę, w tym zwiększanie jakości dostępnych 
przedsięwzięć. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 
informacje o funkcjonowaniu kultury i sportu w mieście za 2022 r. 

17. Informacja o działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” za 
2022 r. 
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Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 
informacje o działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” za 2022 r. 

18. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zwróciła uwagę na słabo widoczne znaki 
poziome na przejściach dla pieszych. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 
informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

19. Sprawozdania:  
a) Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2022.  
b) Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny za 2022 r. 
oraz potrzeby związane z ich realizacją,  
c) Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów 
Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ww. ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego przyjęła sprawozdania. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 
sprawozdania: a) Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2022. b) 
Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny za 2022 r. oraz 

potrzeby związane z ich realizacją, c) Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu 
Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ww. ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r. 

20. Sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Miasta za 2022. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 
sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Miasta za 2022. 

21. Informacje z działalności:  
a) Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 
uchwał Rady,  
b) Przewodniczącego Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 
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Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer oraz Przewodniczący Rady Miasta p. Robert 
Krajewski zaproponowali procedowanie punktu w formie odpowiedzi na pytania. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 
Informacje z działalności: a) Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, b) Przewodniczącego Rady Miasta w okresie 
międzysesyjnym. 

22. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił się z prośbą o sukcesywne koszenie trawy 
przy przejściu dla pieszych znajdującym się na skrzyżowaniu ulic Rubinkowskiego i 
Duboisa. Wspomniał o zderzeniu rowerzystów w tym miejscu, które było 
spowodowane ograniczoną widocznością z uwagi na wysoką trawę. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą o przycięcie nisko 
opadających gałęzi wśród zieleni położonej wzdłuż chodnika przy budynku 
Nadleśnictwa, ponieważ utrudniają przejście osobom korzystającym z chodnika. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

23. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że porządek obrad 
49 – ej sesji Rady Miasta został wyczerpany. Podziękował za aktywny udział w 

obradach sesji, i zamknął obrady 49 – ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Przewodniczący 
Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

/-/  Robert Krajewski 

Przygotowała: Magdalena Pazik – pomoc administracyjna 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl pl Przebieg sesji zawiera nagranie dostępne na stronie Biuletynu 
Informacji Publicznej Urzędu Miasta Ostrów Mazowiecka Nagranie - Miasto Ostrów Mazowiecka (ostrowmaz.pl) 


